
RM 0052-5-13/07
PROTOKÓŁ Nr 13/07

z XIII Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 05 marca 2008 roku.

Ad. 1 - 5

– otwarcia  XIII sesji  Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim dokonał  Przewodniczący Rady 

Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski, powitał wszystkich zgromadzonych; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– na sekretarza XIII sesji powołany została radny, Pan Jan Braer;

     Pani  Piotr  Siutkowski  odczytał  porządek  obrad  XIII  sesji  został  on  przyjęty  porządek 

jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem opowiedziało się 13 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 6 a

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że Program współpracy Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego oraz wolontariatem w 2008 roku przedłożony został Radzie do zatwierdzenia jak 

w ubiegłym roku. Inicjatorem uchwały jest Burmistrz Miasta i Gminy. 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XIII/63/08 w sprawie Program współpracy 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego oraz wolontariatem w 2008 roku.

  Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIII/63/08 głosowało 

  13   radnych,  głosów przeciwnych i  wstrzymujących się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  

  jednogłośnie.

Ad. 6 b

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XIII/64/08 w sprawie określenia warunków 

i  trybu  wspierania  rozwoju  sportu  kwalifikowanego  na  obszarze  Miasta  i  Gminy  Piotrków 

Kujawski.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, iż ostatnio weszła w życie ustawa o sporcie kwalifikowanym, 

nakładająca na gminy obowiązek ustalenia trybu wspierania form sportu kwalifikowanego. Uchwała 

Nr XIII/64/08 zawiera tryb postępowania w przypadku gdy ktoś wystąpi o takie wsparcie.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIII/64/08 głosowało 
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13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 6 c 

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIII/65/08  w  sprawie  określenia  zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIII/65/08 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 6 d

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIII/66/08  w  sprawie  ustalenia  opłat  za 

świadczenia przedszkola prowadzonego przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski w gminie. Pytań 

nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIII/66/08 głosowało 13  

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 e

- Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XIII/67/08 w sprawie ustalenia zasad korzystania ze 

stołówek szkolnych oraz odpłatności za posiłki przygotowywane  w tych stołówkach, dla których 

organem  prowadzącym  jest  Gmina  Piotrków  Kujawski.  Pytań  nie  było.  Radni  przystąpili  do 

głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIII/67/08 głosowało 13  radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 f

-  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIII/68/08  w  sprawie  okreslenia  czynności 

Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  z  zakresu  prawa  pracy,  podejmowanych  wobec  Burmistrza 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem 

uchwały Nr XIII/68/08 głosowało 13  radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujacych się nie było, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 g

-  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIII/69/08  w  sprawie  wskazania 

Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  do  wykonywania  niektórych  czynności  w  stosunku  do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. Pytań nie było. Radni przystąpili do 

głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIII/69/08 głosowało 13  radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Na sesje przyszła radna – Pani Monika Wisłocka – Przybyła, od tej pory w głosowaniu brało udział 

14 radnych.
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Ad. 6 h

-  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIII/70/08  w  sprawie  określenia  rodzajów 

świadczeń  przyznawanych  w  ramach  pomocy  zdrowotnej  dla  nauczycieli  oraz  warunków  

i  sposobów  ich  przyznawania.  Pytań  nie  było.  Radni  przystąpili  do  głosowania  za  przyjęciem 

uchwały Nr XIII/70/08 głosowało 14  radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, 

uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 i

-  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  XIII/71/08  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie 

uchwalenia  budżetu  Miasta  i  Gminy Piotrków  Kujawski  na  rok  2008.  Pytań  nie  było.  Radni 

przystąpili  do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XIII/71/08 głosowało 14  radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

-  Pan Piotr  Siutkowski  odczytał  listę  sołectw,  sporządzona przez  Pana Ryszarda  Domańskiego, 

które nie złożyły do chwili  obecnej zapotrzebowania na kamień wapienny służący do remontów 

dróg gminnych. Poprosił aby sołtysi dopełnili tej formalności do przyszłego piątku.

- Pani Teresa Kowalska wniosła interpelację o postawienie 1 lampy ulicznej  na ul.  Poznańskiej 

biegnącej w kierunku ul. Topolowej – przez Domem Pomocy Społecznej.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż sprawdzi jaka jest możliwość postawienia tejże lampy 

i odpowie w późniejszym terminie.

-  Pan Sławomir  Kawczyński poprosił  o utwardzenie drogi  w szewcach (w kierunku Wójcina – 

odcinek od posesji Pani Budkiewicz do krzyża).

Ad. 8

- Pani Teresa Kowalska zapytała czy został już rozstrzygnięty przetarg na wykonanie kanalizacji 

i remont nawierzchni ulic w Piotrkowie Kujawskim?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż do końca tygodnia będzie on rozstrzygnięty.

- Pan Krzysztof Żak zapytał co jest obecnie robione w sprawie powołania spółki wodnej a także na 

jakich  zasadach  będą  rozpatrywane  podania  o  dofinansowanie  budowy  oczyszczalni 

przydomowych?

-  Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział,  iż  z  Urzędu Pracy zostanie  skierowanych do pracy  

w  naszej  gminie  kilka  osób  do  melioracji  rowów.  Jeśli  chodzi  o  zasady  przyznawania 

dofinansowania budowy oczyszczalni przydomowych to nie są one na dzień dzisiejszy ustalone ze 

względu  na  długotrwałą  kontrolę  z  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  jednakże  są  one 

zabezpieczone w budżecie. Ponadto poinformował, iż przeznaczono 100 tys. zł. na zakup kamienia 

wapiennego na  remonty dróg  gminnych i  w bieżącym tygodniu  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony 

Środowiska będzie  dzieliła  posiadany przez  gminę kamień na poszczególne sołectwa. Od dnia  
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10 marca będzie on już dostarczany do sołectw, po około 6 kursów dziennie. W najbliższym czasie 

odbędzie się przetarg na wymianę stolarki okiennej w budynku WTZ w Nowej Wsi  a także na 

wykonanie wodociągu Mostki – Katarzyna oraz na utwardzenie ul. Pogodnej w Piotrkowie Kuj. 

Dalsze przetargi będą ogłaszane w późniejszych terminach z uwagi na na to, że dochody 

z podatków spływają do gminy ratalnie a zatem inwestycje także należy rozkładać w czasie. Dodał, 

iż nie zostały rozpatrzone wnioski o środki pomocowe.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy jest możliwość na drodze z Piotrkowa Kujawskiego 

w stronę Nowej Wsi postawić znak zakazu wjazdu pojazdów ważących powyżej 10 ton?

- Pan Arkadiusz Szczurowski obiecał,  iż porozmawia na ten temat z Dyrektorem Zarządu Dróg 

Powiatowych .

- Pan Edward Kubisiak dodał, iż jego zdaniem ten pomysł jest niewykonalny, gdyż wstawiając na 

tej trasie zakaz wjazdu pojazdów o masie ponad 10 ton zamknie się drogę dojazdową samochodom 

odbierającym mleko z gospodarstw rolnych, a trzeba dodać, ze jest to jedyna droga dojazdowa w 

tamtym  kierunku.  Poinformował  ponadto,  iż  Zespół  Szkół  w  Przemystce  będzie  nadal  pod 

nadzorem Starostwa Powiatowego. Powiedział też, że nie jest prawda, że internat Zespołu Szkół 

Mechanicznych  w  Radziejowie  ma  być  likwidowany.  Będą  jedynie  podjęte  nowe,  

z ekonomicznego punktu widzenia, rozwiązania, nie ograniczające jednak dostępu młodzieży do 

internatu.  Na  koniec  swej  wypowiedzi  powiedział,  iż  na  najbliższym  posiedzeniu  komisji 

przedstawi problem obcinania gałęzi przydrożnych drzew wzdłuż dróg powiatowych.

Ad. 9

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XIII sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XIII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.05

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XIII Sesji RM:
                                                                                                   Jan Braer
                                                                                       .........................................
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